
Zápis z jednání Kontrolního výboru (KV) ZMČ Brno - Líšeň

Datum konání:
Místo konání: 
Přítomen/přítomna: 
Omluven/ omluvena:
N epřítomen/ nepřítomna: 
Hosté:

12.4.2018
ÚMČ Brno - Líšeň
D. Borecký, J. Kozlovský, M. Jurča, M. Nosek, J. Drbal 
B. Kubinková, Z. Stejskal

1) Jednání zahájil předseda KV a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Předložil 
návrh pro gramu j ednání:

zahájení, schválení programu, volba ověřovatele 
poliklinika Horníkova - „pohyb automobilů“ 
investiční akce hřbitov Líšeň
investiční akce poliklinika Horníkova 
stížnosti - 2.pololetí 2017 
kanalizace v lokalitě „Kubelíkova“ 
kontrola plnění usnesení ZMČ 
různé

nikdo z přítomných neměl návrh na doplnění programu či jeho změnu, za 
ověřovatele navržen M.Nosek

usnesení: KV

schvaluje navržený program a volí p. M.Noska za ověřovatele zápisu

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se

2) poliklinika Horníkova - „pohyb automobilů“
- navázáno na diskuzi na předchozích jednáních

- v návaznosti na stížnost týkající se dané problematiky opakovanou kontrolou členy 
KV zjištěno, že po předmětném chodníku vjíždí automobily do „nádvoří“ polikliniky, 
není zde řádné označení pro tyto účely, z bezpečnostního hlediska se jedná o riziko

- v diskuzi náměty vybudovat rozhraní mezi komunikací a předmětným chodníkem, 
zrealizovat vhodné značení apod., v každém případě je žádoucí dát podnět RMČ 
k řešení

usnesení: KV:
V o

KV doporučuje RMC řešit bezpečnostní riziko spojené s pohybem automobilu po 
chodníku pod poliklinikou ve směru od Saleska

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se

3) investiční akce hřbitov Líšeň

navázáno na diskuzi minulého jednání KV v dané věci

cestou investičního odboru MMB vyžádána souhrnná informace k dané investiční 

akci - byla poskytnutá následující souhrnná zpráva:



4) investiční akce poliklinika Horníkova

cestou 1 .místostarosty ing.Talpy vyžádána souhrnná informace k dané investiční
akci přímo najednání ZMČ 5.4.2018 - přislíbeno

bod přerušen, bude pokračovat po obdržení předmětné zprávy

usnesení: KV:

5) stížnosti 2.pololetí 2017

na vyžádání bylo obratem přeposláno cestou pí asistentky Horákové celkem 5 
„stížností“ registrovaných v centrální evidenci stížností a petic

zpravodaj k tomuto bodu J.Drbal shrnul závěry zjednání k tomuto bodu zjednání 
KV 16.1.2018

prostudováním zaslaných dokumentů konstatováno, že obdobně, jak konstatováno 
za 1.pololetí 2017, ani nyní předložené „stížnosti“ nejsou ve všech případech 
stížnostmi

v diskuzi názorová shoda, že nadále dodaná platná Pravidla pro přijímání a 
vyřizování petic a stížností nejsou dodržována a dále na příslušném portále MC 
stále není přímý odkaz na „stížnosti“, jak bylo v minulosti přislíbeno

usnesení: KV konstatuje:

není doposud na portále MC přímý odkaz na „stížnosti“

nadále nejsou dodržována platná Pravidla pro přijímání a vyřizování petic a 
stížností

hlasováno: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se

6) kontrola usnesení z 32. zasedání ZMČ Líšeň 

usnesení: KV: -

7) kanalizace v lokalitě „Kubelíkova“

navázáno na diskuzi minulých jednání KV v dané věci

prodiskutován materiál zaslaný z OÚPR MMB s kapacitou jednotlivých úseků 
stávající kanalizace ve vymezené oblasti

uvedený odbor nedisponuje informacemi o počtu připojených obyvatel od r. 1995

v návaznosti na výše uvedené nadále nelze zodpovědět otázku, zda kapacita 
stávající kanalizace odpovídá počtu připojených obyvatel nebo je již překročena 
nebo má ještě rezervu

usnesení: KV:

bere na vědomí informace o kapacitě stávající kanalizace ve vymezené 
lokalitě obdržené od Odboru územního plánování a rozvoje MMB

konstatuje, že i nadále není k dispozici informace o počtu osob připojených 
v dané lokalitě od r.1995


